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Kakšna bo Šiška čez šest let?
Se bo šišensko gospodarstvo tudi v prihod-

njih letih razvijalo tako hitro kot doslej? Ko-
Hko bo Šiškarjev leta 1985? Kako bo napredo-
valo turistično gospodarstvo? Kakšne ceste
bomo imeli v šišenski občini čez nekaj let?
Koliko stanovanj bomo zgradili do leta 1985?
Na kakšni stopnji bo telesna kultura? To je
samo nekaj vprašanj, ki prav gotovo zanimajo
skoraj vsakega občana Šiške. Pa je na ta vpra-
šanje mogoče tudi odgovoriti?

Ce prelistamo smernice za pripravljanje
družbenega plana občine Ljubljana-Šiška za
obdobje 1981—1985, potem so odgovori na ta
vprašanja popolnoma jasni in nedvoumni. Se-
veda pa je drugo vprašanje, če bomo zastavlje-
ne cilje glede na ekonomske in družbene raz-
mere v svetu in tudi doma uspeli uresničiti.
Toda pustimo sedaj to vprašanje ob strani in
poglejmo, kako naj bi se občina LjubJjana-Šiška
razvijala po letu 1980.

Osnovna gospodarska usmeritev bo rast
družbenega proizvoda z realno letno stopnjo
rasti pet in pol odstotka. To naj bi dosegli z
večjo produktivnostjo dela, nekaj tudi z dodat-
nim zaposlovanjem delavcev. Zaposlenost naj
bi rasla z dvainpolodstotno stopnjo, produktiv-
nost s 3%, akumulacija s 4,5'%-, osebni dohod-
ki na zaposlenega z 2,2 % , izvoz s 5 % in uvoz
z 2,8-odstotno stopnjo rasti.

Na področju gospodarstva bo treba pred-
vsem stremeti po kakovostni preobrazbi; posto-
poma naj bi preusmerjali šišensko gospodar-
stvo z delovno intenzivnih gospodarskih panog
v kapitalno intenzivne panoge. To narekujejo
poleg ekonomskih zakonov tudi zaposleni, saj
je predvideno, da bi 1,1-odstotno povečanje šte-
vila zaposlenih zajelo avtohtone prebivalce Ši-
ške, ostalih \',4 odstotka na novo zaposlenih
delavcev pa naj bi prišlo od drugod. Prednost-
ne dejavnosti gospodarstva bodo strojegradnja
in kovlnsko predelovalna industrija, kemična in
farmacevtska industrija, elektro in elektronska
industrija, kmetijstvo, storitvena obrt in turi-
stično-gostinska ponudba.

Na področju kmetijstva se bomo posebej
zavzemali za varovanje kmetijskih zemljišč v
zaključenih conah, skrbeti pa bo treba tudi, da
bo vsa razpoložljiva kmetijska zemlja bolje iz-
koriščena.

Pomembne naloge nas čakajo tudi na
področjih družbenih dejavnosti: vzgoje in
izobraževanja, zdravstva — tu bo glavna
naloga skrajšanje čakalne dobe — raz-
iskovanja, socialnega varstva, otroškega
varstva, (65 % predšolskih otrok naj bi
vključili v družbeno organizirano vzgojo
in varstvo), socialnega skrbstva, zaposlo-
vanja — zmanjšali naj bi ekstenzivnost
zaposlovanja z usmeritvijo na visoko raz-
vite tehnološke procese z minimalnim za-
poslovanjem novih delavcev z nižjimi
kvalifikacijami. Tudi na področjli pokoj-
ninsko-invalidskega zavarovanja, kulture-
telesne kulture — tu naj bi dosegli, da
bi se redno s telesno kulturo ukvarjalo
40—50 odstotkov občanov — nas čakajo
še druge velike naloge, ki jih bo moč u-
resničiti le z velikimi napori in razume-
vanjem vseh občanov.

Med najvažnejšimi nalogami trgovine je
med drugim zapisano, da je treba pospešiti iz-
gradnjo trgovskih centrov ob vpadnicah nepo-
sredno ob stanovanjskih naseljih. Med najvaž-
nejšimi nalogami gostinstva in turizma bo vse-
kakor ureditev koseškega bajerja v rekreacij-
sko središče, ureditev rekreacijskega centra
»Sora« in vključitev izgradnje turistično-gostin-
skih lokalov v trgovski servisni center ob vpad-
nici avto ceste Vodice—Podutik.

Na področju stanovanjske izgradnje se kot
potencialne možnosti za odpiranje novih zazi-
dalnih otokov odpirajo področja v Stanežičah,
Podutiku, Vodicah, Smledniku in Gameljnah.

Rekonstrukcija nekaterih cest in izgradnja
mostu čez Savo v Medvodah za povezavo Med-
vod z Verjem in Pirničami bodo najpomemb-
nejše naloge na področju cestne infrastrukture.
Podatka, da naj bi v letih 1981—1985 v Siški
dobili kar 10.000 novih telefonskih priključkov,
se bodo razveselili vsi tisti, ki že dolga leta
čakajo nanje.

O predlogu smernic bodo razpravljali de-
legati v občinski skupščini, in če bodo predlog
smernic potrdili, bodo ustrezne strokovne služ-
be pripravile osnutek družbenega plana občine
Ljubljana—Siška za obdobje 1981—1985.
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POSPEŠEVANJE
KMETIJSTVA

Delegati zbora združenega dela in zbo-
ra krajevnih skupnosti so sprejeli odlok
o prispevku za pospeševanje kmetljstva,
ki bo prinesel več reda na področju pri-
delave in prodaje kmetijskih pridelkov in
živine ter preprečil tako imenovane »črne
odkupe«. Organizacije združenega dela,
ki opravljajo promet s kmetijskimi pri-
delki, in veliki potrošniki, ki odkupujejo
pridelke na območju šišenske občine brez
kooperacijskih pogodb s proizvajalci, bo-
do morali plačati prispevek za pospeše-
vanje kmetijstva. Za teleta znaša prispe-
vek 30 odstotkov od odkupne cene, za
goveda in prašiče 15 odstotkov in ostale
kmetijske pridelke 20 odstotkov. V pel-
najstih dneh od nakupa morata kupec in
prodajalec poslati pismeno prijavo Skup-
nosti za pospeševanje kmetijstva na ob-
močju občine Ljubljana-Šiška, v 30 dneh
pa mora kupec nakazati tej skupnosti
prispevek.

Za bolje pripravljene dokumente

Predlog naj postane
osnutek

Predlog smernic za pripravo družbenega pla-
na razvoja občine Ljubljana-Šiška je bil v jav-
ni razpravi deležen številnih pripomb odborov,
družbenopolitičnih organizacij, delegacij in kon-
ferenc delegacij. Več kot 30 vsebinskih pri-
pomb kaže, da je treba predlog smernic dopol-
niti in konkretizirati.

Zato so delegati vseh treh zborov šišenske
občinske skupščine po razpravi o predlogu
smernic podprli in sprejeli predlog občinske
konference ŽK in nekaterih delegacij za pre-
kvalifikacijo predloga smernic v osnutek. Skle-
nili so, da podaljšajo javno razpravo do 10. av-
gusta, do 20. avgusta pa mora izvršni svet pred-
ložiti predlog smernic, ki bo upošteval pripom-
be in predloge javne razprave. Tako dopol-
njen predlog smernic bo občinska skupščina
obravnavala na septembrski seji skupščine.

Delegati so sprejeli predlog smernic za pri-
pravo družbenega plana Slovenije, kar 13 pri-
pomb na predlog smernic za pripravljanje druž-
benega plana mesta Ljubljane za obdobje 1981
1985 pa je bilo razlog, da tega predloga smer-
nic niso sprejeli, dali pa so delegatom v mest-
ni skupščini elastični mandat. Če bodo predlog
smernic mesta Ljubljane sprejele vse druge
občinske skupščine in bodo razlogi dovolj teht-
no obrazloženi, imajo šišenski delegati mož-
nosl, da jih tudi sprejmejo. Seveda pa bodo
morali razloge za spremembo stališča podati
tudi svoji občinski skupščini.


